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Z á p i s n i c a č. 8/2015 

Z ôsmeho verejného  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach konaného 

dňa 

7. júla 2015  v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

P r o g r a m :  

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa – 

predkladá Juraj Mesko – starosta obce 

3. Rôzne 

4. Návrh na schválenie spôsobu financovania kúpy obecných bytov– predkladá Ing. 

Roman Kazík  - zástupca starostu obce 

5. Žiadosti občanov a organizácií 

6. Interpelácie poslancov 

7. Záver 

 

 

K bodu č. 1.) 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ poslancov, hlavného kontrolóra a všetkých 

prítomných občanov. Poslanci sú prítomní  v počte 7,  Ing. Siklienka PhD. príde neskôr. P. 

Partl sa  ospravedlnenil z pracovných dôvodov. OZ je uznášaniaschopné. Program bol 

vyvesený na tabuli oznamov pri OcÚ a taktiež na webovej stránke obce.  

Zasadnutie sa nahráva na diktafón.  

 

starosta  -  má niekto návrh na doplnenie alebo zmenu programu? 

 

starosta  - pokiaľ nie, dávam na schválenie dnešný program  

 

Hlasovanie: 

 

ZA : 7                         PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta  -  konštatujem, že uznesením č. 111/2015/8, bol schválený program dnešného 

zasadnutia OZ bez pripomienok 

 

 

K bodu č. 2.) 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

 

1.Návrhová komisia: -  1. Návrhová komisia :  

                                     - predseda: Ing. Jaroslav Hrdlovič   

 - členovia: Ing. Roman Kazík, JUDr. Ružena Gräffová 
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2. Overovatelia zápisnice : Ing. Vladimír Čulík, p. Jaroslav Orolín 

 

 

 

Starosta dal hlasovať za  Návrhovú komisiu a za Overovateľov zápisnice. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č.  112/2015/8  schvaľuje návrhovú komisiu 

a overovateľov zápisnice. 

 

Za zapisovateľa zápisnice sa určuje : Mgr. Anton Segíň – prednosta OcÚ 

 

 

K bodu č.  3.)  

Ing. Karol Kováč ml.  - doručil som žiadosť na OcÚ o ktorej sa bude dnes rokovať, 

nakoľko sa nemôžem zúčastniť celého rokovania OZ , chcem v stručnosti vysvetliť 

obsah žiadosti. Mojím zámerom je rozšíriť jestvujúci rozvod pitnej vody v našom 

areály. Výkopové práce sa ale z dôvodu vybetónovania plôch a osadenia strojov 

nedajú realizovať cez naše pozemky a preto chcem požiadať OZ  o zriadenie vecného 

bremena na obecných pozemkoch tesne vedľa oplotenia našej firmy. Jedná sa 

o priestor medzi oplotením a miestnou komunikáciou Mlynská v časti kde končí 

asfaltová cesta a je len spevnená komunikácia kamenivom. Verím,  že podporíte moje 

snahy o rozvoj  a skvalitnenie práce v našej rodinnej spoločnosti Ďakujem za 

pozornosť.  

p. Jozef Štefčík -   na ceste od Skýcova sa robí kanalizácia, doporučujem tam 

umiestniť semafor na riadenie premávky v jednom jazdnom pruhu. Jazdí sa tam rýchlo 

a dosť bezohľadne. 

Poznámka: v čase 17,
09

 hod. prišiel na rokovanie OZ poslanec Ing. Radimír Siklienka 

PhD  

p. Jozef Štefčík -   s tým smradom zo šampiňonárne si ozaj neporadíme? V našej časti 

obce  - Hostianska ,Športová, v parku  sa ozaj v tomto teple doslova nedá dýchať za 

zápach. Opraté pádlo ktoré sa vyvešia von  sa musí za zápach znovu prať a sušiť vo 

vnútri. 

Starosta – požiadali sme  o pomoc všetky kompetentné inštitúcie , žiaľ, zápach 

nevieme merať a tak ako som povedal aj na poslednom OZ, ako jediné možné riešenie 

sa javí odstavenie prevádzky šampiňonárne. 

JUDr. Gräffová -    obec nevie zavrieť prevádzku.  
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Ing. Hrdlovič - Navrhujem opätovne žiadať OÚ ŽP  Ing.  Švecovú  o pomoc a radu 

ako to riešiť.   

Starosta –  je to katastrofa pre obec, človek tu niekedy žije ako v „žumpe“  

p. Jaroslav Orolín – Včera večer o 21,30 hod bol zápach ozaj poriadny. 

Ing. Siklienka – orgány Štátnej správa SR, tvrdia že je to v poriadku. Kontrolne 

orgány tvrdia že z hľadiska legislatívy je to tiež v poriadku. Bude ťažké tento problém 

riešiť. 

 p. Jozef Štefčík -    bude autobusová zástavka na ul. Hostiansk ? 

Starosta –  je to štátna cesta III. Triedy, autobusový prepravca je neosadí, ak je obec 

chce musí si ju zakúpiť a osadiť sama na vlastné náklady. Jej cena je cca 2 tisíc €. 

Najdôležitejšia je však bezpečnosť cestujúcich. 

 

K bodu č.  4.)   

Starosta – požiadal Ing. Roman Kazík o prednesenie materiálu k bodu č.4. 

 

Ing. Roman Kazík - 
Na základe schváleného uznesenia č. 291/2013/20 zo dňa 24.10.2013, kde bola schválená 

výstavba Bytového domu 16 b. j. a na základe podpísanej Zmluvy o uzatvorení budúcej 

kúpnej zmluvy zo dňa 20.11.2013 je nutné pred podaním žiadosti o poskytnutie podpory 

zo ŠFRB schváliť uznesenia, ktoré budú neoddeliteľnou súčasťou spomínanej žiadosti . 

Tieto uznesenia sú taktiež nutné pre čerpanie úveru zo Slovenskej záručnej a 

rozvojovej banky, ktorý spoločnosť ELSE PLUS, s.r.o. získa na pre financovanie výstavby 

Bytového domu 16 b. j. 

 

K tomuto bodu je potrebné prijať z dôvodu prehľadnosti a obsahovej rôznorodosti  

viac uznesení.  

 

Preto navrhujem   dať  - Súhlas s podpisom Dodatku k Zmluve o uzatvorení budúcej 

kúpnej zmluvy zo dňa 20.11.2013, v ktorom budú upravené podmienky zmluvy tak, aby 

spĺňali podmienky poskytnutia dotácie z Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho 

rozvoja SR a úveru zo ŠFRB.    

Zmena sa týka nasledovného: 

Čl. II, bod 1., kde sa mení pôvodná  cena 712 746 EUR,   na cenu  710 928 EUR podľa 

Prílohy č. 3 na základe výpočtu: podlahová plocha bytov * oprávnený náklad na 1 m² 

podlahovej plochy 900 eur (Príloha č. 6), kde bola zmenená podlahová plocha bytov na 

základe novej normy ohľadom priezvučnosti, kde boli pôvodné priečky YTONG 

nahradené tvárnicou SILKA o hrúbke 150 mm. 

 

Čl. II, bod 2., kde je zmenený pomer dotácie z MDVaRR SR a úveru zo ŠFRB 

 

 

 

 

 



 5 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 113/2015/8 OZ: 

 

a) PREROKOVALO:  Návrh poslanca Ing. Romana Kazíka   

Súhlas s podpisom Dodatku k Zmluve o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy zo dňa 

20.11.2013, v ktorom budú upravené podmienky zmluvy tak, aby spĺňali 

podmienky poskytnutia dotácie z Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho 

rozvoja SR a úveru zo ŠFRB.    

 

b) SÚHLASÍ :    

s podpisom Dodatku k Zmluve o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy zo dňa 

20.11.2013, v ktorom budú upravené podmienky zmluvy tak, aby spĺňali 

podmienky poskytnutia dotácie z Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho 

rozvoja SR a úveru zo ŠFRB.    

 

Zmena sa týka nasledovného: 

 

Čl. II, bod 1., kde sa mení pôvodná  cena 712 746 EUR,   na cenu  710 928 EUR 

podľa Prílohy č. 3 na základe výpočtu: podlahová plocha bytov * oprávnený 

náklad na 1 m² podlahovej plochy 900 eur (Príloha č. 6), kde bola zmenená 

podlahová plocha bytov na základe novej normy ohľadom priezvučnosti, kde boli 

pôvodné priečky YTONG nahradené tvárnicou SILKA o hrúbke 150 mm. 

 

Čl. II, bod 2., kde je zmenený pomer dotácie z MDVaRR SR a úveru zo ŠFRB 

 

 

 

Starosta dal hlasovať 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI :0                        ZDRŽAL SA :1 

        Ing. Radimír Siklienka PhD  

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 113/2015/8  bolo prijaté. 

Požiadal Ing. Romana Kazíka o oboznámenie prítomných s ďalším návrhom. 

 

 

Ing. Roman Kazík – navrhujem : - podľa zákona č. 134/2013, ktorým sa mení a dopĺňa 

zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní...  Čl. I., § 8 

Výška dotácie,  dať  súhlas so spôsobom financovania odkúpenia bytov obcou   – úver zo 

ŠFRB (60% - 426 550,00 eur), dotácia z MDVRR SR (40% - 284 370,00 eur), vlastné 

prostriedky (8 eur), vrátane záväzku vyhradenia zdrojov v rozpočte obce. 

 

 

Starosta -  má niekto pripomienku k uvedenému návrhu ?, ak nie žiadam predsedu 

návrhovej komisie o predloženie návrhu na uznesenie. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 114/2015/8 
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a) PREROKOVALO:  Návrh poslanca Ing. Romana Kazíka - súhlas so spôsobom 

financovania kúpy obecných bytov  – úver zo ŠFRB (60%), dotácia z MDVRR SR 

(40%), vlastné prostriedky (8 EUR),  

 

b) SÚHLASÍ :   So spôsobom financovania kúpy obecných bytov „Bytový dom 16 

bytových jednotiek“ prostredníctvom dotácie z Ministerstva dopravy, výstavby 

a regionálneho rozvoja SR vo výške 40% t. j. 284 370,00 EUR a úverom 

z prostriedkov Štátneho fondu rozvoja bývania vo výške 60% t. j. 426 550,00 EUR 

z oprávnených nákladov stavby bytového domu. Na dofinancovanie bytového 

domu obec vyčlení finančné prostriedky z rozpočtu obce vo výške 8,00 EUR.  

 

Starosta dal hlasovať 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI :0                        ZDRŽAL SA :1 

        Ing. Radimír Siklienka PhD  

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 114/2015/8  bolo prijaté. 

Požiadal Ing. Romana Kazíka o oboznámenie prítomných s ďalším návrhom v bode č. 4. 

 

Ing. Roman Kazík – navrhujem dať súhlas s predložením žiadosti o úver zo ŠFRB podľa 

zákona 607/2003 (Zákon o Štátnom fonde rozvoja bývania) 

 

 

Starosta -  má niekto pripomienku k uvedenému návrhu ?, ak nie žiadam predsedu 

návrhovej komisie o predloženie návrhu na uznesenie. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 115/2015/8 

 

 

a) PREROKOVALO:  Návrh poslanca Ing. Romana Kazíka –  súhlas s predložením 

žiadosti o úver zo ŠFRB podľa zákona 150/2013 Z.z.  (Zákon o Štátnom fonde 

rozvoja bývania) a súhlas s predložením žiadosti o dotáciu z MDVaRR SR podľa 

zákona č. 443/2010 Z.z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní 

v znení neskorších predpisov 

 

 

b) SÚHLASÍ :   S predložením žiadosti o poskytnutie podpory z prostriedkov 

Štátneho fondu rozvoja bývania v súlade so zákonom NR SR č. 150/2013  Z .z. 

o Štátnom fonde rozvoja bývania a s predložením žiadosti o poskytnutie dotácie 

z MDVaRR SR podľa zákona č. 443/2010 Z.z. o dotáciách na rozvoj bývania 
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a o sociálnom bývaní v znení neskorších predpisov na kúpu obecných nájomných 

bytov 

 

 

 

Starosta dal hlasovať 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI :0                        ZDRŽAL SA :1 

        Ing. Radimír Siklienka PhD  

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 115/2015/8  bolo prijaté. 

Požiadal Ing. Romana Kazíka o oboznámenie prítomných s ďalším návrhom v bode č. 4. 

 

a) Ing. Roman Kazík – navrhujem, ako spôsob zabezpečenia  záväzku voči Štátnemu 

fondu rozvoja bývania formou záložného práva na nehnuteľnosť „Bytový dom 16 

bytových jednotiek“, katastrálne územie Topoľčianky postavená na pozemku 

parcela registra „C“ číslo 4635/1. 

 

 

Starosta -  má niekto pripomienku k uvedenému návrhu ?, ak nie žiadam predsedu 

návrhovej komisie o predloženie návrhu na uznesenie. 

 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 116/2015/8 

 

b) PREROKOVALO:  Návrh poslanca Ing. Romana Kazíka – súhlas a určenie 

spôsobu zabezpečenia záväzku (uviesť konkrétny spôsob zabezpečenia, pri ručení 

nehnuteľnosťou špecifikovať všetky zakladané nehnuteľnosti)  

 

c) SÚHLASÍ :   So zabezpečením záväzku voči Štátnemu fondu rozvoja bývania 

formou záložného práva na nehnuteľnosť „Bytový dom 16 bytových jednotiek“, 

katastrálne územie Topoľčianky postavená na pozemku parcela registra „C“ číslo 

4635/1. 

 

 

Starosta dal hlasovať 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI :0                        ZDRŽAL SA :1 

        Ing. Radimír Siklienka PhD  

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 116/2015/8  bolo prijaté. 

Požiadal Ing. Romana Kazíka o oboznámenie prítomných s ďalším návrhom v bode č. 4. 
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Ing. Roman Kazík – navrhujem súhlasiť a prijať záväzok a to naslrdovne :                    

-        dodržať nájomný charakter bytov po dobu lehoty splatnosti úveru, najmenej však po 

dobu 30 rokov  

-        zriadiť záložné právo na nájomné byty v prospech ŠFRB  

-        dodržať pri prenájme ustanovenia osobitného predpisu (§22 zákona č. 443/2010 

Z.z.) 

 

Starosta -  má niekto pripomienku k uvedenému návrhu ?, ak nie žiadam predsedu 

návrhovej komisie o predloženie návrhu na uznesenie. 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 117/2015/8 

 

a) PREROKOVALO:  Návrh poslanca Ing. Romana Kazíka –                                     

 -         dodržať nájomný charakter bytov po dobu lehoty splatnosti úveru, najmenej    

však po dobu 30 rokov  

-        zriadiť záložné právo na nájomné byty v prospech ŠFRB  

-        dodržať pri prenájme ustanovenia osobitného predpisu (§22 zákona č. 

443/2010 Z.z.) 

 

b) SÚHLASÍ : 

1. s prijatím záväzku dodržať nájomný charakter bytov po dobu lehoty splatnosti 

úveru, najmenej však po dobu 30 rokov 

2. s prijatím záväzku zriadiť záložné právo na nájomné byty v Bytovom dome 16 

bytových jednotiek, postavený na p. č.4635/1 v prospech Štátneho fondu rozvoja 

bývania 

3. s prijatím záväzku dodržať pri prenájme ustanovenia osobitného prepisu (§ 22 

zákona č. 443/2010 Z. z.). 

 

 

Starosta dal hlasovať 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI :0                        ZDRŽAL SA :1 

        Ing. Radimír Siklienka PhD  

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 117/2015/8  bolo prijaté. 

Požiadal Ing. Romana Kazíka o oboznámenie prítomných s ďalším návrhom  

 

Ing. Roman Kazík – navrhujem  dať súhlas s kúpou technického vybavenia nájomného 

bytového domu a spôsob financovania technického vybavenia (Príloha č. 5) 

 

 

Starosta -  má niekto pripomienku k uvedenému návrhu ?, ak nie žiadam predsedu 

návrhovej komisie o predloženie návrhu na uznesenie. 
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Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 118/2015/8 

 

a) PREROKOVALO:  Návrh poslanca Ing. Romana Kazíka –  Súhlas s kúpou 

technického vybavenia nájomného bytového domu a spôsob financovania 

technického vybavenia  

 

b) SÚHLASÍ :   :   S kúpou technickej vybavenosti Bytového domu 16 bytových 

jednotiek a so spôsobom financovania realizácie kúpy technickej vybavenosti ku 

stavbe Bytový dom 16 bytových jednotiek formou dotácie z Ministerstva dopravy, 

výstavby a regionálneho rozvoja SR vo výške 18 440,00 eur a dofinancovaním 

z vlastných zdrojov vo výške 56 709,28 eur. 

 

 

Starosta dal hlasovať 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI :0                        ZDRŽAL SA :1 

        Ing. Radimír Siklienka PhD  

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 118/2015/8  bolo prijaté. 

Požiadal Ing. Romana Kazíka o oboznámenie prítomných s ďalším návrhom  

 

Ing. Roman Kazík – navrhujem  prijať  záväzok že súhlasíme s odpredajom pozemkov v 

prípade, že obec odstúpi od kúpy za cenu obvyklú odvodenú zo znaleckého posudku, kde 

táto cena nebude nižšia ako cena uvedená v znaleckom posudku uvedeného pozemku  

 

 

Starosta -  má niekto pripomienku k uvedenému návrhu ?, ak nie žiadam predsedu 

návrhovej komisie o predloženie návrhu na uznesenie. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 119/2015/8 

 

a) PREROKOVALO:  Návrh poslanca Ing. Romana Kazíka – s odpredajom 

pozemkov v prípade, že obec odstúpi od kúpy bytov  ,  

 

b) SÚHLASÍ :  s odpredajom pozemku KN –reg.  C,  par. č. 4635/1,   spoločnosti 

ELSE PLUS, s.r.o., Moravecká 32, 951 93 Topoľčianky, IČO :36 555 207, DIČ: 

2021308553, v prípade, že obec odstúpi od kúpy Bytového domu,  16 b.j., a to  za 

cenu obvyklú odvodenú zo znaleckého posudku, kde táto cena nebude nižšia ako 

cena uvedená v znaleckom posudku uvedeného pozemku.  

 

Starosta dal hlasovať 
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Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI :0                        ZDRŽAL SA :1 

        Ing. Radimír Siklienka PhD  

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 119/2015/8  bolo prijaté. 

 

 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 120/2015/8 

 

a) PREROKOVALO:  Návrh poslanca Ing. Romana Kazíka –  Súhlas s  podpísaním 

Nájomnej  zmluvy k pozemku č. 4635/1 

  

b) SCHVAĽUJE :     podpísanie Nájomnej  zmluvy k pozemku č. 4635/1,pre účel 

výstavby Bytového domu 8 b.j.  

 

Starosta dal hlasovať 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI :0                        ZDRŽAL SA :1 

        Ing. Radimír Siklienka PhD  

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 120/2015/8  bolo prijaté. 

 

 

K bodu č.  5.)  

 

Žiadosť - Štefan Kršiak, K.O. Fruit,  Lovce 210, prevádzka : ul. Hlavná 27, 951 93 

Topoľčianky -  o vystavenie splátkového kalendára na dĺžňu sumu, najneskôr do konca 

roka 2015. 

 

Ing. Jaroslav Hrdlovič - Komisia finančná a pre správu obecného majetku na svojom 

zasadnutí dňa 6.7.2015 prerokovala záväzky nájomcu Štefan Kršiak K.O.fruits, Lovce 

210, v celkovej výške 4434,68 €. Navrhujeme vystaviť nájomcovi splátkový kalendár, s 

tým, že by záväzky uhradil do konca roka 2015. V prípade neplnenia záväzkov 

vyplývajúcich zo splátkového kalendára počas 3 mesiacov dať nájomcovi 1.9.2015 

trojmesačnú výpoveď z nájmu s tým, že prednosta OcÚ v spolupráci s komisiou finančnou 

a pre správu obecného majetku spracujú zámer na získanie nového nájomníka pre dané 

priestory. Nájomca Štefan Kršiak K.O.fruits, Lovce 210 bude mať možnosť ešte do konca 

roka 2015 uhradiť dlh, v opačnom, prípade vstúpi výpoveď z nájmu k 1.1.2016 do 

platnosti. 
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Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 121/2015/8 

 

a) PREROKOVALO Žiadosť Štefan Kršiak, K.O.Fruit,  Lovce 210, prevádzka :  ul. 

Hlavná 27, 951 93 Topoľčianky , - o vystavenie splátkového kalendára na dĺžňu 

sumu, za nájom a energie, najneskôr do konca roka 2015.  

 

b) SCHVAĽUJE: Splátkový kalendár pre nájomcu Štefan Kršiak K.O.fruits, Lovce 

210, kde splátka bude vo výške 1/6 dlžnej sumy spolu s upraveným nájomným od 

1.7.2015 a náklady na energie, túto splátku bude dlžník musieť zaplatiť do 20. dňa 

príslušného mesiaca. V prípade ak dlžník nezaplatí ktorúkoľvek splátku dohodnutú 

v splátkovom kalendári v plnej výške, dlh sa stáva splatným v celosti a bude mu 

daná 3. mesačná výpoveď v zmysle nájomnej zmluvy. 

 

 

Starosta dal hlasovať za predložení návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8   PROTI :  0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 121/2015/8  bolo prijaté. 

 

Poz: Rokovanie OZ  o 18,32 hod. opustil poslanec Jaroslav Orolín  

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 122/2015/8 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť -  Ing. Karol Kováč, Hlavná 263, 951 93 

Topoľčianky, o udelenie súhlasu na zapísanie Ťarchy na:  par. č.1182/2 

zapísaná KN  - par. reg. „E“ na LV č. 2308 vlastník Obec Topoľčianky a na 

par. č. 1182/3  - bez listu vlastníctva v KN – reg. „C“ a „E“  

 

b) ODKLADÁ: Žiadosť -  Ing. Karol Kováč, Hlavná 263, 951 93 Topoľčianky, 

o udelenie súhlasu na zapísanie Ťarchy – uloženie vodovodného potrubia pre   

vodovodný rozvod pitnej vody. 

 

 

Starosta dal hlasovať 

 

Hlasovanie: 

ZA :  7  PROTI :0                        ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 122/2015/8  bolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 6) Interpelácie poslancov 

 

Ing. Vladimír Čulík  - ako predseda komisie cestovného ruchu, obchodu a podnikania 

prichádzam s     návrhom na umiestnenie "symbolu vinárstva " sudu  na ktorom bude erb 
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obce a  okolo kvetinová výsadba.   Náklady budú hradiť vinárske závody.  

Na predloženej vizualizácii to nieje presné umiestnenie , sud nebude významne  

obmedzovať výhľad na cestu II/511, nakoľko bude posunutý v smere od Zl. Moraviec viac 

do obce. 

  

Starosta – požiadal predsedu komisie o návrh na uznesenie.  

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie č. 123/2015/8 

 

a) PREROKOVALO:  Návrh poslanca Ing. Vladimíra Čulíka 

 

b) SCHVAĽUJE : Návrh poslanca Ing. Vladimíra Čulíka na umiestnenie  „sudu „ 

ako "symbolu vinárstva "  na ktorom bude z jeho čelnej pohľadovej strany 

umiestnený celoplošný  erb obce a okolo sa zrealizuje kvetinová výsadba. 

 

Starosta dal hlasovať 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8   PROTI :      0                  ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 123/2015/8  bolo prijaté. 

 

JUDr Gräffová – dá sa zastaviť obcou výstavba  „hospodárskej budovy“  Hradnou 

strážou ? Stavajú strechu ktorá zasahuje aj na okolité pozemky a je vyššia ako bola 

pôvodná a má 5 ks „vikierov“  Je určite v rozpore so schválenou PD. 

Starosta -   spis je na odvolacom orgáne, je podstatné stanovisko pamiatkového úradu. 

Pre nás je dôležité to, že v platnom  UPN  nieje možné stavať  v danej lokalite. 

 

 

K bodu č.  6.)  
   

starosta obce:  poďakoval všetkým prítomným za účasť zasadnutí OZ, zvlášť ocenil 

prítomnosť Ing. Kazíka  a s prianím  prežitia pekných dovolenkových chvíľ, rokovanie 

ukončil. 

  

 

 

Mgr. Anton Segíň                                      Juraj M e s k o     

 zapisovateľ              starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Kazík Roman    –––––––––––––––––––––––––––– 

 

p. Orolín Jaroslav   –––––––––––––––––––––––––––– 


